	Annex 3
RENEWAL OF A FIXED-TERM CONTRACT
	
	ملحق رقم 3
تجديد عقد العمل محدد المدة

	
	
	

	This contract concluded on  /  / by and between:


a- SMSA Express LLC Egypt Company having its head Office at 92 Shihab Street – Mohandsin, hereinafter referred to as the      “ First Party”

b- Mr.                                 an Egyptian national holding identity card no.                         currently residing in                                       hereinafter to as the                                   “ Second Party”


1. The Two parties have agreed to renew the previous contract concluded between them on    / /    and the expiry date of which is on / /    for another calendar year commencing on /   /     and ending on  /  /        . This contract may not be renewed without the written and signed consent of the two parties.

2. In case of contract termination request by one of the parties, all the regulations of the Egyptian labour law no.12 for year 2003 will be applied and applicable.

3. The two parties have agreed that all the previous employment contract articles concluded on  / /  shall be same binding articles to both parties under this renewed contract with the exception of article(6) regarding the probationary period which shall not apply again in conformity with the Egyptian labor law number 12 for the year 2003

4. This appendix is drawn up in duplicate and each party is given a copy to act in accordance





ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
For and on behalf of SMSA Express LLC Egypt Co
	
	انه في يوم           الموافق  /  /  
تحرر هذا العقد بين كلاً من:-

1- شركة سمسا للنقل السريع المحدودة مصر ومقرها الكائن في 92 شارع شهاب – المهندسين            ( طرف أول )


2- السيـــد/                                        المقيم حالياً    في                                                  والثابت الشخصية بموجب البطاقة رقم قومي                                      رقم                                            الصادرة بتاريخ   /   /       والمتمتع بالجنسية المصرية                                                                                           ( طرف ثاني )

1- إتفق الطرفان على أن يتم تجديد عقد العمل السابق المحرر فيما بينهما بتاريخ  /  /       والذي يتم انتهاؤة بتاريخ   /  /       لمدة عام ميلادي آخر يبدأ من تاريخ   /  /     وينتهي بتاريخ  /    /        ، ولايجوز  تجديد هذه المدة مرة آخرى إلا بإتفاق خطي موقع بين الطرفين.


2- في حالة رغبة أحد الطرفين في انهاء العقد يتم تطبيق القوانين المعمول بها في قانون العمل المصري رقم 12 لسنة 2003.


3- إتفق الطرفان على أن تكون كل بنود عقد العمل السابق المحرر يوم  /  /       هى نفس البنود الملزمة للطرفان بموجب هذا التجديد فيما عدا البند السادس الخاص بفترة الإختبار فلا يعمل به مرة آخرى طبقاً لقانون العمل المصري رقم 12 لسنة 2003





4- تحرر هذا الملحق من نسختين لكل طرف نسخه للعمل بموجبها عند اللزوم 

	



ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
قام بالتوقيع نيابة عن شركة سمسا للنقل السريع المحدودة مصر.


	
	
	

	ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
Employee : 
	
	ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
الموظف : 

	
	
	

	
	
	

	
	
	


	
	

	
	

	
	

	
	

	
	



	
	
	

	

	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	



